
 
Het college van burgemeester en wethouders 
 
Delft, 26 juni 2023 
 
Betreft: gemeenten zijn vaak niet bekend met hun zorgplicht jegens veteranen 
 
Geacht college, 
 
Afgelopen zaterdag vond de Nederlandse Veteranendag plaats, een belangrijk moment 
waarop we in onze gemeenten en ons land stilstaan bij de onschatbare bijdrage die 
veteranen hebben geleverd aan vrede en veiligheid, zowel in Nederland als wereldwijd. Hart 
voor Delft hecht veel waarde aan het tonen van waardering voor veteranen in onze stad. Zij 
vormen een groep die extra ondersteuning verdient, vooral vanwege hun ervaringen in 
oorlogsgebieden. Onlangs meldde Binnenlands Bestuur echter dat gemeenten vaak niet 
goed op de hoogte zijn van hun zorgplicht ten opzichte van veteranen.1 
 
De Veteranenombudsman benadrukt dat lokale overheden een verantwoordelijkheid 
hebben ten aanzien van veteranen. Dit betekent dat gemeenten moeten weten wie 
veteranen zijn, welke hulp zij nodig hebben en actief deze hulp moeten aanbieden. 
Daarnaast dienen ze veteranen gericht door te verwijzen naar andere instanties waar zij hulp 
of informatie kunnen krijgen, zoals het Nederlands Veteraneninstituut. Veteranen hebben 
een waardevolle bijdrage geleverd aan vrede en veiligheid, maar gemeenten worstelen met 
de invulling van de Veteranenwet. Sommige gemeenten organiseren veel activiteiten voor 
veteranen, waarbij de betrokkenheid van de burgemeester, wethouders of raadsleden die 
zelf veteraan zijn of persoonlijk betrokken zijn bij deze doelgroep, een rol kan spelen. Andere 
gemeenten hebben behoefte aan meer informatie en duidelijke richtlijnen, aangezien de 
verwachtingen ten aanzien van gemeenten niet expliciet worden benoemd in de 
Veteranenwet. 
 
Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen: 

1. Hoe wordt momenteel invulling gegeven aan de Veteranenwet in de gemeente Delft? 
2. Is het college op de hoogte van het aantal veteranen in de gemeente Delft? Zo ja, 

ontvangt deze groep extra ondersteuning of begeleiding bij hulpvragen? 
3. Vindt er momenteel periodiek overleg plaats tussen de gemeente en 

veteranen(organisaties)? Zo nee, heeft het college plannen om dit op te zetten? 
4. Welke kansen ziet het college om meer aandacht te besteden aan veteranen in onze 

gemeente? 
5. In het rapport "Gemeente, ken uw veteraan!" doet de Veteranenombudsman, 

Reinier van Zutphen, verschillende aanbevelingen. Een van de aanbevelingen is om 
binnen de ambtelijke organisatie een portefeuillehouder veteranen aan te stellen.2 Is 
het college bereid om (een deel van) deze aanbevelingen over te nemen? Zo ja, 
wanneer kunnen we de implementatie hiervan verwachten? Zo nee, waarom niet? 

 
                                                        
1 https://www.binnenlandsbestuur.nl/sociaal/gemeenten-onbekend-met-zorgplicht-veteranen  
2 
https://www.nationaleombudsman.nl/system/files/onderzoek/20230079%20Gemeente%20ken%20uw%20vet
eraan.pdf  
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Wij zien uw beantwoording met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de fractie van Hart voor Delft 
 
Daan Stellingwerf 


